
Zápis ze schůze představenstva BDV konané 2.10.2017 

 
 
Přítomni:  Havlík, Dousek, Macháček, Svoboda 

Hrabal, Richter – KK 
 

1. Představenstvo BD v průběhu léta obdrželo a vyhodnotilo nabídky na mytí 

fasády. Nabídky jsou od společností HousePro, Trango a Umyjemto. Všechny 

stěny budou umyty tlakovou vodou. Na základě posudku o stavu fasádních 

omítek bylo rozhodnuto na všechny plochy použít roztok pro likvidaci řas. Jižní 

stěna bude následně natřena silikonovou fasádní barvou, stěny na severní a 

východní straně budou ošetřeny protiplísňovým nástřikem a hydrofobním 

roztokem. Všechny práce budou prováděny z plošin.  

Termín prací bude včas oznámen. 

 

2. Po ošetření ploch opraví firma EKOKOM severní „růžový“ nátěr, který je 

poškozený od krup.  

 

3. Pokračuje výmalba vchodů. Do konce měsíce října by mělo být hotovo.  

Po skončení výmalby bude během pár dnů osazeno dřevěné zábradlí. 

 

4. Na účet BD dorazila poslední dohodnutá dlužná splátka za „nájem“ NP v 1076, 

obývaný do 02/2017.  

 

5. Členská schůze BD Hostivař – Chudenická je plánovaná opět 

do Toulcova dvora na 14.11.2017 od 18 hodin. 
 

Pravidelné konzultační časy pro všechny členy BDV jsou v pondělí  
ve 20.00 - 20.10, příp. déle v konzultační místnosti MANDL 1077/6. 
 
Příští pravidelná schůze představenstva BD je v pondělí  6.11.2017 ve 20.00 hodin. 
 

Zapsal: Macháček 
 

Sledujte i webové stránky Družstva na www.bdchudenicka.cz 


